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J.nr. 001-11457 

 

1. juli 2014 

Folketingets Miljøudvalg har i brev af 20. juni 2014 stillet følgende spørgsmål nr. 

494 (alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 

Charlotte Dyremose (KF). 

 

 

Spørgsmål nr. 494 (alm. del) 

Vil ministeren oplyse, hvor mange virksomheder i et repræsentativt udvalg af 

landets kommuner, der henholdsvis søger om fritagelse for affaldsgebyr, og som 

får imødekommet deres ansøgning af den enkelte kommune? 

 

Svar 

Som det fremgår af besvarelsen den 6. maj 2014 af spørgsmål S 1388 stillet af 

Brian Mikkelsen (KF), er der ikke en national opgørelse over, hvor mange 

virksomheder, der søger kommunerne om fritagelse for affaldsgebyr. Der findes 

således heller ikke en national opgørelse over, hvor mange virksomheder som får 

imødekommet deres ansøgning om fritagelse for affaldsgebyrer. 

 

Administrationen af affaldsgebyrerne vil blive kortlagt i efteråret 2014 i 

forbindelse med evalueringen af den politiske aftale om affaldssektorens 

organisering fra 2007 indgået mellem V, KF, DF, R, S og SF. Det vil bl.a. indgå i 

evalueringen, hvor mange der søger, og hvor mange der får imødekommet deres 

ansøgning. I forlængelse heraf vil forligskredsen blive præsenteret for resultatet af 

evalueringen, herunder en vurdering af om der er behov for en præcisering af reglerne. 
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